
Referat fra styremøte i Lille Oust Vel tirsdag 24.05.22 kl 18 

 
Til stede: Tove Wangensten, Gunnar Sande, Einar Lie, Johan Collett og Lisbeth Søraas 

Einar Lie deltok ikke under punkt 6 og 7 grunnet inhabilitet 

Møteleder: Tove Wangensten 

Referent: Lisbeth Søraas  

 

1. Godkjenning av dagsorden  

Dagsorden ble godkjent. 

 

2. Godkjenning av referater fra styremøtene 28.03.22 og 28.04.22 

Begge referatene ble godkjent. Møtet 28.04 ble avholdt med jurist til stede. 

 

3. Dampskipsbryggen 

Styret har enstemmig vedtatt å fremskynde arbeidet med rehabilitering av «husene» på 

Dampskipsbryggen fordi de er i dårlig tilstand, og det er i fellesskapets interesse at 

disse blir vedlikeholdt av fagfolk. Styret ønsker å benytte anbudet fra  

OHC eiendom AS. Einar tar kontakt med anbudsgiver for å avklare kostnader, ansvar 

for oppfølging av snekker og tidspunkt for oppstart. 

  

4. Medlemslister 

Styret har jobbet med å ajourføre medlemslistene slik at de stemmer overens med §2 i 

vedtektene.  

Fra neste år ønsker ikke styrets flertall å tillate «doble» medlemskap. Et betalt 

medlemskap gjelder fra 1. mai til 30. april. 

 

5. Årsmøteforberedelser 

- Dette punktet ble utsatt til neste styremøte. 

- Det ble bestemt at årsmøtet gjennomføres annen torsdag i juli som først planlagt. 

  Det blir derfor årsmøte 14. juli, ikke 7. juli som nevnt i referatet fra 28.03. 

 

6. Strategi i forbindelse med ekstraordinær generalforsamling 

18 medlemmer har bedt styret om å innkalle til en ekstraordinær generalforsamling 

knyttet til jordskiftesaken i Hestehagen.  

Styreleder setter opp dagsorden til generalforsamling 8. juni og sender ut innkallingen i 

uke 22. Møtet vil avholdes i klubbhuset for Høvik IF. 

Gunnar og Johan tar ansvar for å registrere eventuelle fullmakter ved inngangen. 

 

7. Eventuelt 

-Styreleder foreslo at styret tegner styreforsikring. Hun undersøker mulighetene og 

kommer tilbake til saken. 

 

- I tråd med årsmøtevedtak i 2020, er det utarbeidet en avtale mellom LOV og LOBB,    

for å ivareta vellets rettigheter i Hestehagen. 

Styret godkjente avtalen. 

 

- Som konsekvens av at årsmøtet avholdes 14. juli, flyttes grillsamlingen på Jaktodden  

  til 21. juli. 

 


